

التاريخ ٢٣ يوليو ٢٠٢٠م

تحية طيبة ، وبعد

### الموضوع : تغييرات داخلية في مناصب الإدارة التنفيذية

يود بنك ظفار أن يعلن عن التغييرات الداخلية التالية في مناصب الإدارة التنفيذية بالبنك ، وذلك ابتداءً من تاريخ ١ يوليو ٢٠٢٠م:

(١) الفاضل / كمال الدين بن حسن المرزوع ، المدير العام ورئيس الخدمات المصرفية التجارية ، تم تعيينه في منصب جديد هو المدير العام ورئيس ميسرة للخدمات المصرفية الإسلامية . ويعتبر الفاضل/ كمال الدين المرزوع مصرفي خبير ولديه خبرة مصرفية لأكثر من ١٩ سنة مع مؤسسات مالية مشهورة ، كما أنه يحمل شهادة بكالوريوس العلوم في إدارة الأعمال من جامعة سينت لويس ، الولايات المتحدة الأمريكية .

(٢) الفاضل/ فيصل بن حمد الوهبي تم تعيينه في منصب جديد هو المدير العام ورئيس العلاقات التجارية الاستراتيجية. ويعتبر الفاضل/ فيصل الوهبي مصرفي خبير ولديه خبرة مصرفية لأكثر من ٢٦ سنة مع مؤسسات مالية مشهورة ، كما أنه يحمل شهادة بكالوريوس التسويق من جامعة ميسوري، الولايات المتحدة الأمريكية .

ويتمنى بنك ظفار لكل منهما النجاح والتوفيق في مسؤولياتهما الجديدة .



عبد الحكيم بن عمر العجيلي  
الرئيس التنفيذي



Date: 23 July 2020

After Compliments,

**SUB: Internal Changes in Executive Management Positions**

Bank Dhofar would like to announce the following internal changes in Executive Management positions, effective 1<sup>st</sup> July 2020.

1. Kamal Uddin Hassan Al Maraza, GM & Chief Wholesale Banking Officer has been assigned to the new position of GM & Chief Maisarah Islamic Banking Officer. Kamal is an experienced banker with over 19 years of experience with reputed Financial Institutions and holds a Bachelor Degree in Science – Business Administration from the Saint Louis University, USA.
2. Faisal Hamed Al Wahaibi, has been assigned to the new position of GM & Chief Strategic Business Relations Officer. Faisal is a Seasoned Banker with over 26 years of experience with reputed Financial Institutions and holds a Bachelor Degree in Marketing from the University of Missouri, USA.

Bank Dhofar wish both of them all the success in their new responsibilities.



**Abdul Hakeem bin Omar Al Ojaili**  
**Chief Executive Officer**

